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Srečanje 
koroških 
vodnikov
Na zadnjem sestanku načelni-
kov vodniških odsekov MDO 
Koroške smo potrdili, da bo kraj 
srečanja koroških vodnikov tu-
ristična kmetija Spodnji Lečnik 
nad Ravnami. Na naših prejšnjih 
srečanjih smo vabili goste iz al-
pinističnih krogov, da so nam 
ob pomoči diapozitivov priča-
rali delček svojih dosežkov v Hi-
malaji, Andih … Poslušali smo o 
izkušnjah Matjaža Šerkezija, na-
čelnika podkomisije za vzgojo 
in izobraževanje pri Komisiji za 
alpinizem, o vsakoletni alpini-
stični šoli za nepalske vodnike 
in šerpe, ki jo v mestu Manang 
(pod Anapurnami) že veliko let 
organizira PZS. Ker pa se tudi po 
društvih v MDO Koroške vsako 
leto organizirajo zanimivi izleti 
in potepanja po nam bližnjih, a 
večini neznanih krajih in drža-
vah, smo se na zadnjem sestan-
ku odločili, da damo vsako leto 
tudi tem društvom priložnost, 
da nam prikažejo delček svojih 
aktivnosti. Letos so pobudo pre-
vzeli planinci iz Raven na Ko-
roškem in nam predvajali dia-
pozitive s svojega potepanja po 
Makedoniji, Albaniji in Bolgariji.

novice in obvestila
Tako smo se 24. novembra 2006 
spet zbrali v velikem številu, saj 
se je srečanja udeležilo 53 vod-
nikov in gostov: 44 vodnikov iz 
11 planinskih društev od 14 v 
okviru MDO Koroške ter 9 iz-
med 16 povabljenih gostov. Trije 
gostje so bili tudi vodniki MDO 
Koroške. Po prijaznem spreje-
mu domačinov in pozdravu na-
šega »šefa« Ivana Cigaleta smo si 
ogledali že prej omenjene dia-
pozitive. Ob koncu je s slikami 
in kratkim filmom predstavila 
svoje vtise z odprave na sedem-
tisočak Pik Lenina še Veronika 
Viltužnik.
Na srečanju smo izvolili tudi 
novo vodstvo OVO MDO za pri-
hodnje obdobje. S prepričljivo 
večino je bila za novo načelni-
co izvoljena Andreja Barl, načel-
nica VO pri PD Slovenj Gradec. 
Ivan Cigale je predlog takole 
razložil: »Po 25-letnem obdobju 
meddruštvenega povezovanja 
vodnikov v koroški regiji – zače-
lo se je leta 1981, ko sem od ko-
legov udeležencev drugega re-
gijskega tečaja vodnikov MDO 
Koroške dobil za ,nalogo' pove-
zovanje med vodniki v naši regi-
ji – je bil že primeren čas za za-
menjavo v vodstvu povezovanja 
vodnikov v OVO MDO Koroške. 
Andreji Barl se za pripravljenost 
za prevzem načelništva najiskre-

neje zahvaljujem in ji želim, da 
bi ob podpori kolegov vodni-
kov doživljala vodenje v svojem 
mandatu kot prijetno obdobje 
svojega planinsko aktivnega 
življenja. Vodnikom Koroške pa 
se najlepše zahvaljujem za za-
upanje in dejavno sodelovanje 
v času svojega mandata.« Ko se 
kdo nesebično razdaja za druge, 
organizira in vodi tečaje, več kot 
25 let povezuje ljudi na določe-
nem območju, nam vse to prei-
de v navado. Vsem se zdi samo 
po sebi razumljivo, da ta človek 
to počne. Premalokrat mu zna-
mo reči HVALA za to, kar je sto-
ril predvsem za vse nas. Menim, 
da je treba tukaj napisati: »Ivan, 
hvala predvsem tebi.« 
Ko je bil uradni del končan, se 
je šele začelo tisto »ta pravo«. Iz-
kušnje, doživetja, stara srečanja. 
Z nekaterimi smo se nazadnje 
videli na prejšnjem srečanju, pa 
to sploh ni bilo ovira, da si ne bi 
imeli kaj povedati. Prav naspro-
tno. Doživetij – lepih in manj le-
pih – je bilo za nekaj večerov.
Mi koroški vodniki pa smo sploh 
znani po tem, da radi posedimo, 
zapojemo in se družimo še po-
zno v noč. Zaželeli smo si sreč-
no pot domov in varen korak, 
ko bomo stopali po planinskih 
poteh.
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